
Referat af bestyrelsesmøde hos Sven den 13.maj 2019                                                     GF_Rosenlund 

Claus, Anja, Ove og Sven var mødt. Vi savnede Henriette 

 

Sven gav lidt historik omkring foreningens vedtægter og præciserede sin holdning omkring hensættelser til 

vedligeholdelse af vore veje. 

Bestyrelsen påskønner det arbejde ”Sommerfestudvalget” har lavet. Anja tager kontakt til Benny og Cecilie  

for at afklare omkostningsniveau. 

Sven kommer med oplæg til redaktionelle ændringer af vedtægter til præsentation og godkendelse på 

næste års generalforsamling. 

Erfaringer fra dette års generalforsamling viser, at der ikke er noget i vejen for at generalforsamling kan 

afholdes alm ugedag 

Sven kontakter Stenløse Historiske Forening ang overtagelse af vore gamle bilag og korrespondancer 

 

Jeg foreslår næste bestyrelsesmøde til onsdag den 25. september hos mig  

Tema: Snerydning og økonomi, forslag til næste års budget(tilskud til sociale aktiviteter(eks vejfest) 

 

Ref. Sven 20190513 

 

 


